
STYREMØTE I VILLREINRÅDET I NORGE 

                                                                                                                                                  
 
    Dato 

 
15.11.2023 

 

Referat  
Styremøte i Villreinrådet i Norge 
 
Scandic, Fagernes 
 
 
Til stede: 
Endre Lægreid (på teams), Fred Ivar Aasand, Bente Fossum, Randi Rust, Gunnvor Sunde og 
Christian Hillmann (sekretær). 
  
Forfall:  
Kristian Eiken Olsen, Kjetil Bevanger, Tor Punsvik 
  
Referent: Christian Hillmann  

Neste møter:  

Onsdag 14. februar kl. 19 på teams 

Torsdag 11. april med oppmøte 10. april kl. 20 på Storefjell turisthytte, Golsfjellet 

 

SAKSLISTE: 

Sak 1: Regnskap 2023 - kort oppdatering om økonomi 

Vi gikk gjennom oppdatert regnskap m. prognose som var sendt ut i forkant. 

Selv om tallene ikke er klare, blir det trolig noe underskudd også for 2023. Men vesentlig 

mindre enn for 2022.   

Sak 2: Utkast budsjett 2024 

Budsjettet er innrettet for å gå noe i overskudd for 2024. Det er lagt på en økning på rundt 

50 kr per solgte magasin og en seminaravgift på kr 750. Kostnadene er også korrigert for 

alminnelig prisstigning. 

Det var ellers ingen spesielle kommentarer til budsjettet. 

Sak 3: Avtale om annonsesalg  



Stiftelsen Elgen (Hjorteviltet) og Villreinrådet hadde felles utlysning av annonsesalg i høst. 

Det kom kun tilbud fra Jan Erik. Det anbefales å inngå avtale med han. Dette ønsker også 

Hjorteviltet. Utkast til samarbeidsavtale ble etter møtet noe justert og er sendt Jan Erik.  

 

Sak 4: Eksterne ressurspersoner i redaksjonsrådet 

Vedtektene til Villreinrådet åpner for at det kan være 3 eksterne ressurser i redaksjonsrådet. 

I tillegg til Kjetil Bevanger og Tor Punsvik er Vemund Jahren forespurt å delta i 

redaksjonsrådet. Styret har som mål å signere avtaler om engasjement i redaksjonsrådet, 

med de tre, med varighet fram til kommende landsmøte 

Styret anbefaler å inngå avtale med eksterne ressurspersoner, vedlegg 8. 

 

Sak 5: Temahefte forvaltning 

Fred Ivar har sendt ut oversikt over aktuelle artikler og som han og Kjetil har prioritert. Viktig 

at også andre ser over dette og frist for tilbakemelding settes til 24.11. Disse kommer i tillegg 

til artikkelen til Per Jordhøy. 

Øvrige moment tatt opp var disse: 

- Grunneiersamarbeid er viktig for en god lokal forvaltning og Knutshø er et godt 

eksempel med gode møter gjennom året.  

- Også Ottadalsområdet har god organisering mellom ulike store og små grunneiere. 

- For jegeren er det viktig med gode overgangsavtaler. Samtidig kan dette føre til mye 

stress og jag for reinen.  

- Et forvaltningsgrep for å redusere stress gjennom jakt kan være å begrense jakttid. 

- Knut Granum har vært viktig for forvaltninga i Ottadalsområdet.  

- Foreløpig sikter vi oss på 65 sider pluss artikkel til Per pluss evt. annonser. 

- Målsetting om å bli ferdig i 2023 

- Trykking og på Lager ca 15 des. 

 

Sak 6: Årboka 2024 

Årets utgave ser ut til å ende på et salg på rundt 3400. Utvikling av nettsalget ser ok ut med 

1197 solgt på nett og 60 abonnementer. Dette er 38 % økning i nettsalg. Abonnementsalg er 

trolig noe redusert. For 2024 trykker vi 4000 eks.  

Prismessig synkroniserer vi oss med hjorteviltet som tar 278,- for løssalg inkl. porto og 248,- 

for abonnement. Bulkpris er 150,- 

Arbeid med årets utgave er ikke startet bortsett fra en oppfordring om artikler.  

Videre bør vi nå kalle bladet for et fagblad. Det ble også notert at matoppskrift og 

tilberedning er viktig. 



Sak 7: Fagdag 2024 

Christian orienterte kort. 

Forslag om å holde samlingen på Savalen Fjellhotell på Tynset. Da er en nær både Knudshø, 

Forollhogna og Rendalen. Alternativ dato er 5.-6. juni eller 11.-12. juni. Christian sjekker med 

direktorat og Fjellstyresambandet.   

Eventuell lokalisering er på Voss.  

Det er nå nye representanter både i fjellstyrer og kommunestyrer og invitasjonen bør gå 

bredt ut.  

Det vil naturlig nok være mye om stortingsmelding og om tiltaksstrategier. Det ble også 

nevnt viktigheten av planvask i kommunene. Sabima kan tenkes å holde innlegg. Også mulig 

å utfordre noen som stod bak «ordføreroppropet mot hurtigtog». 

 Sak 8: Overføring av forvaltningsansvar for villrein fra Miljødirektoratet til 

Landbruksdirektoratet 

Utkast til brev var sendt ut i forkant. Det var enighet om å justere teksten ved å også trekke 

frem disse momentene: 

- Vi har gjennomført høring med områdene og ingen av de som gav tilbakemelding 

ønsker overføring av myndighet til landbruksdirektoratet. 

- Det kan løftes enda mer at landbruksdir. Ikke ønsker oppgavene. 

- Det er problematisk at villrein og tamrein forvaltes av samme direktorat. 

- Bør også kommentere i brevet høringen om justering av viltlova. 

 

Øvrig nytt 

Det er ingen nye skrantesjuketilfeller på Hardangervidda. Det er også stilt rundt ytterligere 

tiltak.  

Arbeidet med reetablering går svært sent. Etter jakta 2024 får man kanskje oppfylt 99 

prosent sannsynlighet for smittefrihet i sone 2.  

Nye forskningsprosjekt er satt i gang og med en veldig lang tidshorisont. 


